
PROTOKÓŁ NR 27/17 
 

z posiedzenia Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego 

 Rady Powiatu w Lubartowie 

 odbytego w dniu 05 grudnia 2017 r. 

 w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Lubartowie, w godzinach 14
30

– 15
20

 

  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 członków Komisji Budżetowej i Rozwoju 

Gospodarczego, Wojciech Serwatko – Skarbnik Powiatu, Krzysztof Krupa – Kierownik 

Wydziału Oświaty i Sportu, Marek Kowalski – Kierownik Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Drogownictwa, Andrzej Trojak – Kierownik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego, Ochrony Ludności i Spraw Obronnych, Jolanta Skiba – Kierownik Wydziału 

Inwestycji i Rozwoju. 

  

Ad 1.  
Na prośbę Przewodniczącego Komisji w związku z jego niedyspozycją zdrowotną  

Posiedzenie Komisji otworzył i poprowadził Zastępca Przewodniczącego Komisji Henryk 

Zdunek. Powitał wszystkich zebranych – radnych oraz Skarbnika i Kierowników Wydziałów.  

  

Ad 2.  
Zastępca Przewodniczącego Komisji zaproponował przyjęcie następującego porządku 

obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budżecie Powiatu 

Lubartowskiego na 2017 rok. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przedstawiony porządek obrad Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 3.  
Protokół z ostatniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 

 

Ad 4. 

Pani Jolanta Skiba – Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju przedstawiła 

informację o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budżecie Powiatu Lubartowskiego na 

2017 rok – informacja w załączeniu. Skarbnik Powiatu dodał, że dodatkową inwestycją 

będzie zakup kserokopiarki dla Starostwa Powiatowego w Lubartowie i raport oddziaływania 

na środowisko, dla którego będą utworzone wydatki niewygasające do końca stycznia 2018 

roku. 

 

Do przedstawionej informacji Radni nie wnieśli żadnych pytań ani uwag. 

 

Ad 5.  

Komisja zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu w Lubartowie w następujących 

sprawach: 



a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 

wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu, 

obowiązujących w 2018 roku, 

 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli pytań ani uwag. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu:  

7 gł. –za, 0 gł. – przeciw,  0 gł. – wstrzym.  

 

b) przyjęcia od Wojewody Lubelskiego zadania publicznego z zakresu administracji 

rządowej, 

 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli pytań ani uwag. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu:  

7 gł. –za, 0 gł. – przeciw,  0 gł. – wstrzym.  

 

c) przyjęcia przez Powiat Lubartowski do realizacji zadań z zakresu administracji 

rządowej, 

 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli pytań ani uwag. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu:  

7 gł. –za, 0 gł. – przeciw,  0 gł. – wstrzym.  

 

d) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

 

Skarbnik przedstawił zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. W przedsięwzięciu 

„Remont przebudowa, rozbudowa i nadbudowa zespołu budynków położonych w Lubartowie 

przy ul. Słowackiego 7, ze zmianą sposobu wykorzystania wraz z zagospodarowaniem terenu 

i infrastrukturą techniczną” Zarząd proponuje przesunąć zakończenie zadania na 2019 rok, na 

przyszły rok pozostawić 5 000 000,00 zł., na rok 2019 przesunąć 1 130 000,00 zł. Kolejna 

zmiana dotyczy programu „Za życiem” jeżeli Rada zadecyduje o przystąpieniu do realizacji 

tego programu wówczas trzeba zmienić WPF, żeby można było podejmować działania, na rok 

bieżący przeznaczony limit w wysokości 48 800,00 zł., w kolejnych latach powyżej 

200 000,00 zł. Program ma zakończyć się w 2021 roku. Skarbnik przedstawił, że prognoza 

kwoty długu zmieni się w związku ze zmianami w WPF i uaktualnienie danych z budżetu 

powiatu na rok 2017. 

 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli pytań ani uwag. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu:  

4 gł. –za, 0 gł. – przeciw,  3 gł. – wstrzym.  

 

e) zmian w budżecie Powiatu Lubartowskiego na 2017 rok, 

Skarbnik przedstawił zmiany w budżecie Powiatu Lubartowskiego na 2017 rok. Dochody 

powiatu zwiększa się o kwotę 185 535,00 zł, w związku ze zwiększeniem wpływów z opłaty 

komunikacyjnej, decyzją Wojewody wpływy z tytułu dotacji celowych 48 800,00 zł,  DPS w 

Kocku z nowym rodzajem działalności zwiększa dochody o ponad 80 000,00 zł. Zmniejszenie 



dochodów z tytułu zmiany w dotacjach celowych otrzymanych z gmin na inwestycje 

realizowane na podstawie umów pomiędzy JST o 37 725,00 zł, wpływów z różnych opłat i 

najmu majątku powiatu.    

Wydatki budżetu zwiększa się o kwotę 185 535,00 zł, w tym majątkowe i pojawia się 

rezerwa inwestycyjna. Zmniejszenia i zwiększenia wydatków pociągają za sobą zmiany w 

innych załącznikach. W wykazie dotacji ulega zmniejszeniu o kwotę 13 252,00 zł dotacja dla 

Gminy Niedźwiada, dotacja dla Szkoły Umiejętności na prowadzenie ZSZ dla młodzieży i na 

prowadzenie internatu ulega zwiększeniu i jest równa zmniejszeniu dotacji dla Niepublicznej 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. W planie wydatków inwestycyjnych dwa dodatkowe 

zadania związane ze zwiększeniem wydatków tj. zakup kserokopiarki dla Starostwa 

Powiatowego w Lubartowie i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Zmiany w wydatkach 

na programy finansowane z udziałem środków z Unii Europejskiej, zmniejsza się kwotę 

wydatków na dotację dla Gminy Niedźwiada o 13 252,00 zł, wydatki bieżące w ramach 

projektu „Nowoczesne centra edukacji zawodowej Powiatu Lubartowskiego” przeznaczając 

łącznie 2 952,00 zł i realizację projektu „ERASMUS+”  o kwotę 38 798,00 zł. Plan wydatków 

na ochronę środowiska w zadaniu „Przekwalifikowanie gruntów rolnych na leśne” o kwotę 

4 020,00 zł.  

 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli pytań ani uwag. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu:  

4 gł. –za, 0 gł. – przeciw,  3 gł. – wstrzym.  

 

 

Ad 6.  

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 7. 
Na tym porządek obrad został wyczerpany. Zastępca Przewodniczącego H. Zdunek 

podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
 

 

 

 

W załączeniu: 
 

1. Lista obecności. 

2. Informacja o stanie realizacji inwestycji Powiatu Lubartowskiego w 2017 roku.  
 

 

Protokołowała: 

 

 Agnieszka Sowa 
                                                               

ZASTĘPCA PRZEWODNICZĄCEGO KOMISJI 

     

 Henryk Zdunek 


